



À noter que le texte français suit.

STATEMENT

The passing of the Honourable Mauril Bélanger

It is with great sadness that we learned last night of the passing of the Honourable Mauril Bélanger, long-time Member for Ottawa—Vanier, and valued colleague and friend.

Mauril was a respected member of our parliamentary community, and will be greatly missed by his colleagues in the House. His courage in battling against ALS and his determination to continue working on behalf of his constituents and for all Canadians will be remembered. I extend my condolences to his wife Catherine, his family, and his many friends.

A book of condolences will be available starting this afternoon in the Centre Block rotunda for Members and the public who wish to express their sympathies.

Hon. Geoff Regan, P.C., M.P.

-30-

Media information:

Heather Bradley

Director of Communications, Office of the Speaker of the House of Commons

Telephone: 613-995-7882 | E-mail: heather.bradley@parl.gc.ca

DÉCLARATION

Décès de l'honorable Mauril Bélanger

C'est avec grande tristesse que nous avons appris hier soir le décès de l'honorable Mauril Bélanger. Député d'Ottawa—Vanier depuis très longtemps, il était un collègue et un ami précieux.

Mauril était un membre respecté de notre communauté parlementaire, et il manquera grandement à ses collègues en Chambre. Nous nous souviendrons du courage dont il a fait preuve dans sa lutte contre la sclérose latérale amyotrophique et de sa détermination à poursuivre son travail au nom de ses électeurs et de tous les Canadiens.

J'aimerais offrir mes condoléances à son épouse Catherine, à sa famille et à ses nombreux amis.

À compter de cet après-midi, dans la rotonde de l'édifice du Centre, un livre de condoléances sera mis à la disposition des députés et des membres du public qui souhaitent offrir leurs sympathies.

L'hon. Geoff Regan, C.P., député

-30-

Renseignements aux médias :

Heather Bradley

Directrice des communications, Bureau du Président de la Chambre des communes

Téléphone : 613-995-7882 | Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca